
 243

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:24/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 de gener de 2014 
Horari: de 19.15 a 20.55 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista mes votada de la ciutat 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Cristina Moreno Ramos, regidora del Servei de Salut 
Lourdes Juste Trillas, tècnica del Servei de Salut 
Albert Teruel Vilellas, administratiu del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal de les entitats del grup altres entitats 
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Excusen la seva absència: 
 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Angela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3.  Programa municipal sobre la tinença d’animals de companyia. 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013. 
5.  Informació dels consells sectorials. 
6.  Comunicacions. 
7.  Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 16 de desembre 
de 2013 abans de donar-la per aprovada. 
 
A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dóna per aprovada l’acta 
anterior i es passa al punt següent. 
 

 
2.  Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 

 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que explica com és el procediment 
d’atorgament de la Medalla d’Honor i comenta que avui s’ha d’aprovar la proposta de 
Medalla d’Honor que fa el Consell de Districte. 
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Seguidament explica que s’han presentat 3 propostes, que s’han enviat a tots el 
membres. Una és la Coral Talia, a proposta de Sabadell Cultura, una altra es la 
Plataforma d’Afectats per la Hipoteca, a proposta d’Esquerra Republicana, i una tercera 
AVAN, Associació de Neurologia, a proposta de les Agrupacions Professionals Narcís 
Giralt. 
 
A continuació el president, en Jordi Font Renom, vol fer una proposta. Atesos els 
antecedents i la normativa existent, la Coral Talia i la Plataforma d’Afectats no tenen la 
seva seu social al districte, és per això que proposa elevar les dues propostes a la Junta 
de Portaveus, que poden donar tres medalles, i que la proposta com a districte sigui 
AVAN. 
 
Pren la paraula en Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%), que explica la 
importància que té la Plataforma d’Afectats per la Hipoteca per tot el que està fent 
durant aquest època de crisi econòmica, i demana si fos possible fer un escrit com a 
districte dirigit a la Junta de Portaveus per donar suport a aquesta proposta. 
 
Torna a prendre la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que 
evidentment aquesta proposta es derivarà a la Junta i que serà la Junta de Portaveus la 
que decidirà a qui li donarà les medalles. 
 
Arriba al ple del Consell de Districte el senyor Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les 
entitats culturals, a les 19.30 h. 
 
Vist que tots els vocals es mostren conformes a les propostes del Sr. Font, s’aprova 
proposar la Medalla d’Honor a AVAN. 
 

  
3. Programa municipal sobre la tinença d’animals de companyia 

 
El president, en Jordi Font Renom, recorda la problemàtica plantejada pels membres del 
consell respecte a la brutícia que generaven els animals i la normativa aplicable en 
aquest cas. Seguidament presenta les ponents, la Sra. Cristina Moreno Ramos, 
regidora de Salut, i la Sra. Lourdes Juste Trillas, tècnica de la Regidoria de Salut. 
 
Pren la paraula la regidora de Salut, la Sra. Cristina Moreno, que agraeix que se’ls hagi 
convidat per explicar la tasca que fa la Regidoria. Seguidament dóna pas a la Sra. 
Lourdes Juste, que exposa que, pel que fa al tema dels excrements de gos, reben 
moltes denúncies de tots els districtes, però ens indica que vol fer una presentació més 
global del que fa la Regidoria. 
 
A continuació ens esmenta que la feina de mantenir net el carrer no és competència 
única de Salut o de la Policia, sinó de tots els ciutadans. També comenta la dificultat de 
la feina que fan. Tot seguit, valora positivament l’evolució dels últims anys, ja que 
considera que fa uns anys els carrers estaven molt més bruts. 
 
Seguidament, i amb l’ajuda d’una presentació audiovisual, explica que tota aquesta 
feina es concentra en el programa de tinença d’animals de companyia. 
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Arriba al ple del Consell de Districte el Sr. Josep Ibars, vocal de les entitats Juvenils a 
les 19.35 h. 
 
A continuació la Sra. Lourdes Juste explica que tota la normativa es pot extreure de les 
lleis que ens mostra mitjançant la presentació audiovisual. També diu que hi ha un cens 
d’animals de companyia. Es consideren com a tals gossos, gats i fures, és obligació 
censar-los a l’Ajuntament. Actualment hi ha 7.000 animals censats. 
 
També esmenta que es treballa conjuntament amb la Lliga Protectora d’Animals per la 
recollida i custòdia dels animals. Es fan campanyes d’informació i de sensibilització i es 
gestionen totes les denúncies que els arriben dels ciutadans de Sabadell. 
 
Seguidament, la Sra. Lourdes Juste ens parla de les estadístiques de l’any passat del 
cens. Destaca la incorporació de 364 animals de companyia nous i comenta que són 
animals que poden embrutar més el carrer. Quan vénen a censar-los es dóna 
informació als amos de com actuar de forma cívica. 
 
A continuació la Sra. Lourdes Juste ens parla dels gossos perillosos. Per tenir-los cal 
complir molts més requisits que no pas els gossos corrents, entre els quals, un certificat 
de penals, pagar una taxa de 50 € o una assegurança que com a mínim ha de cobrir 
150.000 €. A més, cada 5 anys s’ha de renovar la llicència. 
 
També ens parla dels gossos abandonats. Ens explica que els recull la Lliga Protectora 
d’Animals, que rep cada any de l’Ajuntament 83.500 € per a aquesta finalitat. Els gossos 
que troben els custodien durant 20 dies. Si durant aquest termini els vénen a buscar 
després cobren a l’amo les despeses de l’estada i, si no, la Lliga se’n fa càrrec. 
Seguidament, ens parla d’un protocol que tenen conjuntament amb la Policia, de 
manera que si un ciutadà truca perque té un gos perdut sap en cada moment què és el 
que ha de fer. 
 
A continuació la Sra. Lourdes Juste ens explica  la gestió que fan de les denúncies que 
s’adrecen a la Regidoria. Aquestes denúncies tenen a veure amb plagues, principalment 
rates i cuques, amb animals de companyia, gossos i gats, i amb solars. Ens explica que 
després de la Policia són el servei que té més denúncies. Les denúncies relacionades 
amb gossos solen ser perquè embruten el replà o perquè no deixen descansar els 
veïns, els gats també pels mateixos problemes i els coloms, denúncies sobre la brutícia 
que generen. També ens comenta que tenen la competència delegada per fer els 
expedients sancionadors. Els procediments s’inicien un cop s’ha informat l’infractor de la 
falta que està cometent i no fa els passos legals per solucionar-los. Les sancions poden 
anar dels 300 € fins als 1.000 €, excepte en el cas dels gossos perillosos, que no tenen 
llicència, que reben sancions mínimes de 2.400 €. 
 
Per últim, la Sra. Lourdes Juste ens parla d’una campanya que s’iniciarà ben aviat i 
presenta el díptic que l’anuncia, que diu: “Si tens gos recorda...”, al costat té un dibuix 
molt explícit que ens recorda que s’han de recollir els excrements. Seguidament, explica 
tots els passos que es seguiran per fer difusió de la campanya a la nostra ciutat. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president del Consell, Jordi Font, obre el torn de 
paraules. 
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Pren la paraula en Bill Phillips, vocal de l’AV de Covadonga, que exposa que entén que 
els gossos paguin llicència, ja que utilitzen l’espai públic, però no entén per què han de 
pagar tants diners els gats, ja que sempre acostumen a estar tancats a dins dels 
habitatges. Seguidament, pregunta si el preu que es paga a la nostra ciutat és el mateix 
que a altres ciutats i si vas amb el teu gos a un altre municipi i et demanen la llicència, 
què passa en aquests casos. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que el preu a pagar està calculat en 
uns 22 € i que, a més, els gats i els gossos estan considerats igualment. Aquestes 
ordenances obliguen a censar a gats i gossos, i això té un cost. És per això que s’aplica 
aquesta taxa. També explica que l’ordenança considera que els gossos haurien de 
molestar igual que molesten els gats a la via pública i per això es consideren de la 
mateixa manera.  
 
Seguidament, la Sra. Lourdes Juste comenta que un cop es censen es dóna un carnet 
plastificat, que serveix per identificar que els animals estan censats, però que igualment 
si no es porta el carnet es dóna un termini per presentar-lo. Respecte als amos que 
vénen aquí d’altres ciutats per passejar el gos, explica, que solen revisar-ne només els 
gossos perillosos i normalment si hi ha algun tipus de baralla o altercat. Per això el que 
es fa és enviar un ofici a l’Ajuntament de procedència informant del que ha passat i que 
revisin la llicència. Per últim, esmenta que el cost de la llicència és una vegada a la vida. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips, vocal de l’AV de Covadonga, que comenta que 
sembla que la majoria d’animals no té carnet o llicència. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Lourdes Juste i explica que normalment persegueixen 
els gossos, ja que els gats sí que és veritat que molesten però molt menys que els 
gossos. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo, vocal de les entitats culturals, que pregunta si 
els gossos poden anar deslligats. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que respon que si són perillosos 
han d’anar amb corretja i morrió. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que concreta que tots els gossos han d’anar 
lligats i els perillosos han de portar corretja i morrió. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo i pregunta si es podrà denunciar si 
els gossos que van solts i si tindrà efectes la denúncia. 
 
La Sra. Lourdes Juste respon que tot produeix efecte i pregunta que amb efecte que vol 
dir. 
 
El Sr. Juan Antonio Paleo respon que es refereix al fet de si s’aconseguirà alguna cosa, 
si hi haurà alguna sanció amb la denúncia. A continuació, canvia de tema explicant que 
molesten molt els amos que porten el gos amb corretges extensibles, ja que ell corre pel 
parc i moltes vegades no sap per on passar, ja que amb la corretja li tallen el pas. 
Seguidament parla de les miccions dels gossos, que considera haurien de fer-se en 
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llocs habilitats i no en qualsevol lloc com està passant actualment i afegeix que 
denunciarà aquests fets i que espera obtenir resultats. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que vol comentar que perquè els amos d’aquests 
gossos siguin sancionats la policia ha de veure el fet, ho ha de veure una autoritat per 
ser sancionat. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo, que considera que si això es així 
no hi ha res a fer per solucionar el problema. 
 
Pren la paraula el Sr. Germán Palacín Fornons, vocal de CiU, que considera que amb 
els 22 € que costa la llicència un cop a la vida evidentment no es pot pagar el cost que 
generen i pregunta si han calculat el que suposa la neteja urbana del que embruten els 
gossos. Troba que seria interessant saber quan de temps dediquen a la neteja 
d’excrements de gos. Vol fer veure que potser els 22 € són insuficients i que es podria 
pagar una taxa més elevada tal com els ciutadans fan amb els vehicles. La segona 
pregunta que fa és si han rebut denúncies a la inversa, és a dir, gossos que han estan 
agredits per persones. 
 
La Sra. Lourdes Juste respon que sí i que se n’encarrega la policia. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que respon que referent al tema de 
la neteja de la brutícia produïda pels gossos no tenen calculat el cost que suposa, però 
que ho tindran en compte per a fer un futur estudi. 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Font i Renom, vocal de CiU, que esmenta que hi ha coses 
que també s’haurien de mirar com el tema dels gossos que veuen a fonts públiques, ja 
que veuen directament de l’aixeta i explica que a la ciutat de Barcelona les fonts tenen 
un petit recipient que s’omple d’aigua i allà és on veuen els gossos. Pregunta si aquí a 
Sabadell està previst posar-ne. Seguidament, explica que els excrements de gos es 
recullen amb bosses de plàstic que no són biodegradables i pregunta com lliga això 
amb una ciutat que es declara lliure de bosses. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que troba que el tema de beure 
d’una font és un tema cívic i que en principi no està prevista la col·locació d’aquest tipus 
de fonts amb un recipient per als gossos, però que és un element a tenir en compte en 
places noves que es puguin fer i que pot ser bo per a solucionar el problema. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que esmenta que respecte al tema de les bosses, 
les que venen actualment per a aquest fi estan fetes d’un element especial que prové 
del blat de moro que és biodegradable. També explica que es poden utilitzar diaris o 
estris especials per a recollir els excrements. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Antoni Font, vocal de CiU, que pregunta quina és la 
subvenció que rep la Lliga Protectora d’Animals de l’ajuntament. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que la subvenció és de 85.000 €. 
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El Sr. Antoni Font pregunta si no seria possible que la Lliga Protectora d’Animals donés 
un servei extra, com per exemple un servei veterinari, per generar negoci i recursos per 
autofinançar-se. 
 
La Sra. Cristina Moreno respon que també hi ha un tema de capacitat, ja que els diners 
que reben són molt ajustats a les necessitats i caldria que els treballadors fessin més 
hores per poder oferir un nou servei. A continuació, explica que són molt conscients de 
les dificultats que té la Lliga, i que des de fa poc s’està enviant gats de carrer perquè 
siguin esterilitzats i que d’aquesta manera puguin rebre uns ingressos extra. 
 
Pren la paraula el Sr. Manel Ruiz, vocal de l’AV Eixample, que exposa la problemàtica 
que tenen amb els excrements de gos al barri, que a l’avinguda de Barberà i al carrer 
Brutau està molt net, però en canvi al carrer de Fra Luis de León o carrer de Sardà 
estan plens d’excrements. Considera intransitables les voreres. A continuació comenta 
que tot el que es fa està molt bé, però que potser caldria crear un codi ètic amb els 
deures que s’han de complir amb els animals respecte a la ciutadania i si es reiterés 
l’incompliment del codi, que al final se’ls retirés l’animal, ja que no són persones 
capacitades, igual que amb les armes. 
 
Pren la paraula la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que respon que tothom 
sap el que s’ha de fer, però que és l’única eina que tenen. Anar fent les campanyes 
informatives de manera que no sigui només repartir díptics o fer bustiades, sinó que es 
faci directament a peu de carrer a les persones per sensibilitzar als ciutadans. Per últim, 
comenta que no és possible prendre l’animal a l’amo si no compleix les normes de 
civisme. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la 
ciutat, que explica les campanyes que han anat fent des de l’Ajuntament en diferents 
zones i exposa que fins que la societat no deixi de ser tan individualista això no es 
podrà solucionar. Posa com a exemple gent que ha posat el gos a fer excrements en els 
sorrals dels nens que estan tancats. Concretament a la plaça de l’Alcalde Marcet. 
Considera que és una qüestió de civisme i de principis. 
 
La Sra. Cristina Moreno comenta que cal fer aquestes campanyes de forma itinerant per 
mirar de millorar els resultats. 
 
Pren la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga, vocal de les entitats esportives, que pregunta si 
davant les persones que alimenten els gats i els coloms han pres alguna determinació. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que s’han pres determinacions, però 
que l’efecte aconseguit no ha estat bo. Explica que quan reben denúncies d’aquest tipus 
ells informen els denunciats que això no està permès per l’ordenança i que comporta 
una sanció. Davant d’això es produeixen diverses reaccions, tant d’acceptació i 
rectificació del comportament, com de rebel·lió, com de negociació per poder continuar 
donant de menjar però menys. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz, vocal de l’AV Rambla-Centre, que pregunta si se 
sap si el Vapor Pissit ja està bé, perquè abans hi havia molts coloms. 
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Torna a prendre la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que ja fa dos o tres anys 
es van treure tots els coloms. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Manuel Sanz, vocal de l’AV Rambla-Centre, que 
explica que els coloms que hi havia al Vapor Pissit s’han anat als edificis de davant, 
unes naus que tenen els vidres trencats. Comenta que n’està ple. 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno, regidora de Salut, que respon que davant d’una 
informació d’aquest tipus el que fan és anar a veure quina quantitat n’hi ha i, si és 
susceptible de fer-hi una intervenció, es fa. 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Font i Renom, vocal de CiU, que pregunta si hi ha voluntat 
d’eradicar els coloms. 
 
La Sra. Lourdes Juste respon que no es poden eliminar, ja que estan protegits. El que 
es fa són recollides de coloms amb xarxes. 
 
La Sra. Olga Balada, vocal de CiU, explica que el tema dels animals és de pedagogia. 
Creu que s’hauria de començar per la base, pregunta si es podria  fer una campanya a 
escoles i instituts. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que comenta que ja s’han fet 
campanyes a escoles i instituts, però que podria ser una bona opció fer-ne més. 
 
Torna a prendre la paraula la Sra. Lourdes Juste, que explica que la Lliga ja té un 
programa que va per les escoles. A l’ajuntament, mitjançant el programa Ciutat i Escola, 
fa uns anys es va difondre un conte per als mes petits que es deia Tinc un gos, però es 
va deixar de fer. Seguidament comenta que l’èxit d’aquests programes depèn molt dels 
mestres i del grau de sensibilitat que tinguin respecte a aquest problema. 
 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo, vocal de les entitats culturals, i torna a 
recordar-nos la seva opinió sobre els gossos, i és que creu que malauradament l’única 
opció perquè el ciutadà sigui cívic és la penalització mitjançant la sanció. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que respon que actualment reben 
set o vuit denúncies diàries contra els amos de gossos que no son cívics. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font i Renom, que pregunta si és 
obligatori tenir algun tipus d’assegurança de responsabilitat civil per als propietaris 
d’animals, principalment per a gossos. I la segona pregunta que fa és quina és l’eficàcia 
del certificat de penals a l’hora de donar o no un permís, no entén perquè es sol·licita. 
Per últim pregunta a quins llocs es pot deixar el gos deslligat. 
 
Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que només els gossos perillosos 
necessiten tenir contractada una assegurança, els altres gossos no és obligatori que la 
tinguin. 
 
Pren la paraula el Sr. Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals, que 
pregunta quins són els gossos perillosos. 
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Pren la paraula la Sra. Lourdes Juste, que respon que hi ha unes races catalogades 
dins dels gossos perillosos. A més, també es consideraran perillosos els que hagin estat 
en un episodi de baralles i que el veterinari digui que és perillós. També contesta a la 
pregunta dels penals, explica que és com el certificat d’armes, et demanen els penals i 
no et poden donar el permís si els tenen vigents. Si estan caducats sí que poden tenir el 
gos. 
 
Pren la paraula la regidora, la Sra. Cristina Moreno, que explica que a tots els barris 
baixa la sensibilitat per aquest tema i que per això començaran a fer ara aquestes 
campanyes. 
 
Arriba al ple del Consell de Districte la Sra. Teresa Mira, del públic assistent a les 20.30 
h. 
 
A continuació, i en no haver-hi cap més pregunta dels assistents, el president del 
Consell, en Jordi Font Renom, agraeix les explicacions de la Sra. Cristina Moreno i de la 
Sra. Lourdes Juste. Les acomiada i passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
4.  Balanç de l’activitat del Consell de l’any 2013 

 
Pren la paraula el president del Consell de Districte, en Jordi Font i Renom, que 
comença a fer una valoració general de l’any 2013, tot això acompanyat amb una 
presentació audiovisual. 
 
Abandona el ple del Consell de Districte Josep Ibars, vocal de les entitats juvenils, a les 
20.33 h 
 
Seguidament el president del Consell, en Jordi Font i Renom, explica que s’han anat 
fent alternativament els plens del consell al Casal Pere Quart o a la seu del Consell 
ubicada al Centre Cívic de Sant Oleguer. També fa esment que continua la mateixa 
presidència del consell, mentre que a d’altres consells per motius de canvi de govern la 
presidència ha canviat. 
 
A continuació el president del Consell, en Jordi Font i Renom, explica que hi ha hagut 
novetats en la composició del Consell, ja que s’hi ha incorporat el Sr. Josep Ibars, vocal 
de les entitats juvenils, substituint un vocal de les entitats culturals, comenta que s’han 
celebrat 10 plens, mentre que a la resta de consells se n’han celebrat 5 plens. Per últim 
esmenta que l’assistència es situa en el 52 %; és el segon en tant per cent més alt de 
tots els districtes. 
 
Seguidament el president del Consell, en Jordi Font Renom, parla de tots els temes 
tractats durant els plens del consell de districte celebrats i explica que tenen la 
possibilitat de fer venir tècnics de l’Ajuntament perquè expliquin el possibles dubtes o 
qüestions. 
 
Finalment el president del consell, en Jordi Font Renom, explica que aquest any es 
modificaran les ordenances de participació i que potser és el moment de fer 
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suggeriments, com la possibilitat plantejada que els plens del consell poguessin dictar 
mocions o suggerir mocions al Ple de l’Ajuntament. 
 
Un cop acabada la valoració el president obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz, que pregunta si vénen com a convidats al ple del 
Consell de Districte. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font Renom, que respon que tots els 
membres del consell vénen en qualitat de convocats, no de convidats. 
 
Pren la paraula el Sr. Melcior Manau Gironès, secretari delegat, que comenta que si el 
Sr. Manuel Sanz ha rebut la convocatòria com a convidat segurament ha estat per error, 
en el cas dels vocals es convoca, en el cas de les entitats es convida. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que exposa que li preocupa 
molt la contaminació i troba que hauria de ser un tema periòdic que s’anés tractant cada 
any. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font Renom, que respon que no hi ha 
problema que vinguin a parlar sobre el tema de la contaminació. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Monge, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat, que 
explica que més que parlar de contaminació per districte es podria parlar de 
contaminació per zones determinades com la zona de la Gran Via. Considera que la 
contaminació és deguda a la mobilitat per la ciutat i a la crema de combustibles fòssils. 
Creu que s’hauria de parlar més aviat de vies de trànsit. Acaba dient que no hi ha 
problema d’anar informant sobre aquest tema. 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Font Renom, vocal de CiU, que exposa que troba important 
que un dels temes periòdics sigui el de la urbanització del passeig de la Plaça Major. 
Considera que també cal parlar del seu aparcament i de les zones blaves, com 
funcionaran en el futur, si podran coexistir o si s’eliminaran les zones blaves. En 
definitiva, saber que passarà. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz, vocal de l’AV Rambla-Centre, que pregunta si un 
dels temes a parlar en el ple podria ser fer una valoració de com ha anat aquest Nadal, 
com ha funcionat el tema de la pista de gel o altres temes relacionats, més que res 
valorar què ha anat bé i que no. 
 
Torna a prendre la paraula el president del Consell, que respon que es tindrà en compte 
la petició. 
 
Pren la paraula el Sr. Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat, que pregunta 
si podria venir a parlar al consell alguna persona responsable de la recollida 
pneumàtica. 
 
Pren la paraula el Sr. Germán Palacín Fornons, vocal de CiU, exposa que ara la 
Companyia d’Aigües de Sabadell la gestiona Aigües de Barcelona. També explica que 
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cada cop més el ciutadà està bevent aigua de l’aixeta, a causa de la crisi, en lloc de 
l’aigua embotellada. És per això que l’ús de la xarxa és major, i tenint en compte que la 
xarxa de canonades del districte és de les més antigues de la ciutat voldria saber si 
seria possible fer venir un tècnic de la companyia, que ens expliqui quines són les 
tasques de manteniment que es fan a la xarxa. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font i Renom, que respon que 
passaran la petició a l’Ajuntament, ja que disposa del 20 % de la companyia d’aigües. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Monge, que explica que la companyia d’aigües té un pla 
d’inversions i que actualment estan ultimant un pla d’aigua regenerada. 
 
Pren la paraula la Sra. Teresa Mira, del públic assistent, que explica que hi ha hagut un 
problema amb l’IVA de les concessions del cementiri, que s’ha celebrat un judici 
contenciós administratiu que ha guanyat hisenda i que ara l’ajuntament ha d’abonar el 
cost de l’IVA. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font, que respon que preguntarà a 
l’ajuntament sobre aquest tema i passa al següent punt de l’ordre del dia.  
 

 
5. Informació dels consells sectorials 

 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que comunica que no hi ha hagut 
cap reunió dels consells sectorials i passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
6. Comunicacions 

 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font Renom, que comunica que des 
del divendres 24 fins al dimecres 29 de gener es faran reparacions al paviment del 
carrer de les Paus, en el tram comprès entre el carrer de Llobet i el carrer d’Arimon. 
 
A continuació el Sr. Jordi Font Renom comunica que el carrer de les Tres Creus estarà 
tallat des del 20 de gener per les obres de reparació d’un col·lector en el tram comprès 
entre els carrers de Bonavista i Santiga. Es preveu que les obres tinguin una durada 
aproximada d’un mes. 
 
Seguidament esmenta que s’ha fet el procés informatiu sobre la fase 2 de les obres del 
passeig de la Plaça Major. 
 
Finalment el president, en Jordi Font Renom, té una comunicació del Servei d’Atenció al 
Ciutadana en resposta a la pregunta feta pel Sr. Juan Antonio Paleo sobre el preu de 
les trucades realitzades a través del 010, que confirmen que el seu cost és el d’una 
trucada local. 
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7. Torn obert de paraules 
  

Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz, vocal de l’AV Rambla-Centre, que pregunta on es 
faran els plens del Consell. 
 
Pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font Renom, que respon que es 
continuaran fent alternativament un cop al Casal Pere Quart i un altre cop a la seu del 
districte, al Centre Cívic de Sant Oleguer. 
 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 
 
El secretari delegat      Vist i plau 

El president 


